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ZASTUPNIČKO PITANJE

1. Zašto su novim Urabinstičkim planom dovedeni u pitanje olimpijski objekti na Velikom polju
–  Igman  za  koje  KJP  ZOI'84  posjeduje  pravosnažne  Upotrebne  dozvole  (građevinske  i
urbanističke saglasnosti), a to su:

- staze za skijaško trčanje i biatlon,
- strelište,
- startno ciljni prostor,
- startni objekat,
- sistem za vještačko osnaživanje sa akumulacijom,
- tehnička baza,
- sanitarije-javni WC,
- mostovi na stazama.

2. Da li je prilikom izrade nacrta Urbanističkog plana za Veliko polje ispoštovana procedura koja
je zakonom propisana, s obzirom na važnost projekta u smislu prostora koji obuhvata od 37.5
ha?



3.  Zašto  se  prilikom  izrade  nacrta  Urbanističkog  plana  za  Veliko  polje,  nisu  ispoštovale
smjernice,  koje  je  usvojilo  OV Hadžići  u  svojoj  „Odluci  o  pristupanju  izradi  urbanističkog
projekta Igma-Veliko polje“, koja je objavljena u Službenim novinama KS 10.08.2017. godine?

S poštovanjem,

                                                                                       Predsjednik Kluba zastupnika SBB-a

                                                                                       Zvonko Marić


